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TID: 18:30 
 

Til stede: Stein, Karianne, Mona, Lars Erik, Linda, Reidun 

STED: Stikka 

SAKSNR. SAK KOMMENTAR ANSVARLIG 

57/23 
Godkjenning av innkalling til 
styremøtet 

Godkjent Linda 

 

58/23 INNKOMMET KORRESPONDANSE   

 

16.8 

Etterlysning påmelding valpekurs 
fra Sissel Marthinsen 

  
Karianne 

 

16.8 

Pm-spørsmål fra Susanne Devik 
Hope 

Videresendt 
jaktkomiteen Karianne 

 
16.8 

Mail fra NKK ang registrering av 
godkjente ettersøkshunder 

Videresendt 
sporkomiteen 

 
Karianne 

 
16.8 

Mail fra NRK angående 
utstillingspolitikken 

  

 

16.8 

Mail fra Anne Mette Sletthaug 
angående sponsoravtaler 2024 

  

 

16.8 

Mail fra Øistein ang 
kvalifiseringsprøve 

Videresendt 
Jaktkomiteen 

 
Linda 

 
 

17.8 

Mail fra Jaktkomiteen om at de 
ikke har mulighet til å arrangere 
klubbmesterskap i jakt 

  

 
17.8 

Invitasjon fra NKK Østfold 
vedrørende Kynologikurs 

  

25.8 Faktura fra Uthuse  Reidun 

25.8 Leieavtale Ise Sportsklubb  Reidun 

 
26.8 

Mail ang nøkkel fra Sissel 
Jacobsen 

  
Mona 

 
29.8 

Mail fra LP-komiteen rapport 
dyrevelferd stevne 26-27 august 

Videresendt NRK 
 

Linda 

31.8 Avlysning webkurs   

 
4.9 

Svar til Sandra Markussen ang 
regnskap på stevne 

  
Reidun 

 
 

4.9 

Mail fra LP-komiteen om at Rune 
B. og Emily J. representerer LP i 
Jubileumskomiteen 

  

 
4.9 

Mail fra Ida Delic ang 
Hverdagslydighet 

Videresendt 
kurskomiteen 

 
Karianne 

5.9 Mail fra Guro B ang lån av Stikka  Linda 



STYREMØTEREFERAT – 
NRK AVD. ØSTFOLD 

27.09.2023 

 

 

 
6.9 

Bekreftelse plass på BK-prøve 
Videresendt 

Jaktkomiteen 
 

 
7.9 

Invitasjon fra Hovedstyret til 
zoom-møte 

  

 
7.9 

Informasjon fra Anne Mette 
Sletthaug ang avlysning webkurs 

  

 
7.9 

NRK kvittert mottatt 
dyrevelferdsrapport, EK 20.august 

  

 
 

11.9 

Spørsmål fra Fredrikstad 
Rideklubb ang bidrag på deres 
familiedag 

Videresendt 
jaktkomiteen og 

rallykomiteen 

 
 

Avlyst 

13.9 Faktura Uthuse  Reidun 

14.9 Sluttoppgjør LP-stevnet   

14.9 Påmelding til infomøte   

14.9 Kreditnota fra NKK  Reidun 

14.9 Faktura fra Fortum  Reidun 

15.9 Mail ang Retriever challenge Egen sak  

 
15.9 

LP-komiteen ønsker å flytte 
treningene sin til Isebanen 

Egen sak 
 

Mona 

 
17.9 

Mail fra Gina K. B. Steen ang 
unghundkurs 

Besvart 
 

Karianne 

 
19.9 

Mottatt tilbud fra Uthuse vedr 
klubbmesterskapet 

  
Mona 

 
 

20.9 

Søknad om jakt – og 
brukshundprøver 2024 med frist 
31.oktober 2023 

  
 

Karianne 

 
20.9 

Søknad om konge og/eller NKK 
pokal 2024. Frist 15.11. 2023 

  

 
21.9 

NKK: anerkjent arrangement 
Rallystevne 

  

 
21.9 

Dyrevelferdskontrollør BK/AK 16- 
17 september 

Videresendt 
 

Karianne 

21.9 Kreditnota LP-stevne  Reidun 

 
21.9 

Mail ang Teknisk arrangør 
viltspormesterskap for lag 2024 

Videresendt 
sporkomiteen 

 
Karianne 

 
22.9 

Mail sendt til Hovedstyret NRK 
ang april utstilling 2024 

Egen sak 
 

 
23.9 

NRK søker NKK om å avholde 
Jaktprøver for retrievere 2024 

  

 
 

23.9 

Søknad fra Karianne Hansen ang 
deltakelse i Nordisk 
Flatmesterskap 

 
Egen sak 
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24.9 

Informasjon fra NKK Østfold vedr 
vedtak fra siste årsmøte 

Egen sak 
 

 
25.9 

Spm fra FORK om å sponse 
barneleiren 

Egen sak 
 

 
 
 

59/23 

 
Økonomi 
Økonomien er fortsatt god, og ser 
for oss økte inntekter da vi har et 
nytt sted å bedrive aktiviteter og 
generere inntekter. 

  

 

 

Reidun 

23/23 
Årshjul 
Tatt til orientering 

  

Linda 

 
 

55/22 

Leie ekstern treningsplass 
Inngått leieavtale frem til 
årsmøtet for å kunne øke 
kapasiteten på aktiviteter. 
Aktiviteter er i gang. 

  

 

 

 

Linda 

 

33/23 

 
Jubileum 2024 
Mottatt svar fra LP-komiteen. 
Purrer opp de andre komiteene. 

  

Linda 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
60/23 

Info/oppdatering fra komiteer 
denne måneden 

 

LP: Forespørsel om felles sponsor 
Spor: 
Rally: Jobber med å få til 
konkurransekurs. Forsøker å få til 
innetreninger i vinter 
Jakt: Eliteprøve kommer. KM 
29.10 på Ise 
Utstilling: Guro går ut av 
komiteen, og trenger nye. 
Aktivitetskomiteen: Bytte av 
leder. Styret har godkjent to nye 
medlemmer i komiteen, 
Marianne Berg og Britt Karin 
Næss Furulund. Flere aktiviteter, 
sendt ut på infomail Hytte/plass: 
Ber Steinar sjekke 
pris på ønsket gressklipper. 
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Kurs: Bra med påmeldinger på 
kurs lagt til Isebanen, men kan 
fortsatt bli bedre. 

 
 
61/23 

Retriever Challenge: 
Styret er positive til å 
gjeninnføre Retriever 
Challenge. Gir mandat til 
Jaktkomiteen til å lage en 
egen komite. 

 

62/23 
Forhandling avtale for 
Stikkaåsen: Mail sendt 
Statsskog. Avventer svar 

 
 

63/23 

Utstilling april 2024: 
Vi svarer på mail fra 
Utstillingskomiteen i NRK. 
Ikke enige i avgjørelsen om å 
trekke tilbake utstilling nr 2. 
Isebanen er booket for 
utstillingen. 

 
64/23 

Søknad fra Karianne Hansen: 
Innvilget med 3500,- til 
deltakelse på nordisk 
flatmesterskap lik tilsvarende 
tidligere støtte  

 
 
 
 

 
65/23 

Eventuelt: 
- LP flytter til Ise: 

Styret er enig. Har 
fortrinnsrett på 
torsdagene på 
samme måte som 
tidligere dersom 
leieavtale Ise SK ikke 
videreføres 

- FORK – 
støtte til 
barneleiren 

- Nøkkelansvarlig : Mona er 
ansvarlig for 
Stikkaåsen og 
Isebanen. 

 
 

Moss, 27.9.23 
 

Lars Erik Hermansen 


